
Protokoll fört vid Årsmöte för Fröjels 2:a skifteslags 

samfällighetsförening 27/5 2017 
 

19st personer var närvarande som representerade ett antal fastigheter se röstlängd.  

Årsmötet öppnades av Styrelsens ordförande Lars Herlin som hälsade alla välkomna. 

 

§1. Val av ordförande för stämman valdes Ann-Christin Wallin 

§2. Val av sekreterare för stämman valdes Annika Pettersson 

§3. Fråga om stämmans stadgeenliga kallelse – Godkändes 

§4. Val av två justeringsmän valdes Bertil Stenkvist och Leif Orleifson 

§5. Styrelsens och revisorernas berättelser – Lars Herlin gick igenom styrelsens årsberättelse, där  
ett fel uppstått att under året 2016 var det Annika Pettersson som var sekreterare.  
Anki Wallin gick igenom den ekonomiska berättelsen.  
2016-01-01 fanns på Ga:18 12316:- och ut under året 3557:- = kvar 2016-12-31 blev 8759kr 
2016-01-01 fanns för gemensamt 1800:- och ut under året 975:- = kvar 2016-12-31 825kr där det 

slutredovisades 825 :- som följde med in i år 2017.  

Avslutningsvis så redogjordes Revisorernas berättelse av Peder Jakobsson vilka förordade 

ansvarsfrihet för styrelsen. 

§6. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen röstades Ja av stämman. 

§7. Motion angående avrinning och dikesrensning på S:38; Beslutar att flytta det till §13 så man 
kan behandla alla ärenden om nyttjanderätter  gemensamt.  
§8. Ersättning till styrelsen och revisorerna blev oförändrat: utgår ej. 

§9. Styrelsens förslag till utgifts och inkomststat samt debiteringslängd för föreningen.    

a. Beslutade att ingen utdebitering sker för samfällighetsförenings gemensamma verksamhet. 

b. Styrelsen föreslår att GEAB ersättning 1348kr för ledningsrätt på S:34 tillfaller den 
gemensamma resultatenheten och att GA:18 överför lika mycket till den gemensamma 
resultatenheten. Stämman beslutar att varje resultatenhet enligt stadgarna bär sin egen 
kostnad och att inga pengar flyttas över till annan resultatenhet.  Vid eventuellt underskott 
bokförs med skuld och fordran mellan resultatenheterna.  För att täcka kostnaderna för den 
gemensamma förvaltningen beslutas att styrelsen gör ett förslag till nästa stämma på 
utdebitering för alla delägare i Fröjel 2a skifteslag samfällighetsförening.  

c. Beslutar att utdebitering görs för Ga:18 enligt utdebiteringslängd på 6000:-  med sista 
förfallodag 2018-02-28.  

§ 10. Val av styrelse: Mandattid har utgått för följande : 

 a. Ordinarie ledamöter Lars Herlin, Håkan Onsjö och Hans Jacobsson omvaldes på 2 år 

 b. Ordförande Lars Herlin omvaldes på 1 år 

 c. Suppleanterna Elisabeth Nyroth och Tage Wickström omvaldes på 1 år 

§11. Val av revisorer, suppleanter: 

       a. Ordinarie Bertil Lundin och Peder Jakobsson omvaldes på 1 år 

       b. Suppleant Magnus Wiman har avsagt sig uppdraget och som ny revisors suppleant blev  

           Tomas Åkerstedt vald på 1 år omvaldes på 1 år 



§12. Val av valberedning: 

       a. Bernt Kviberg, sammankallande omvaldes på 1år 

       b. Bert Ingmansson omvaldes på 1 år. 

§13. Upprättande av nyttjanderätter på S:30, S:34, S:38 ;  
Årsstämman 2016-05-28 beslutade att Håkan Onsjö skulle sammankalla en grupp med andra 
större andelsägare och göra förslag på nyttjanderättsavtal.   

Håkan redogjorde för namn som han föreslår ska ingå i arbetsgrupperna. Efter diskussion 
beslutades att tre  arbetsgrupper bildas en för varje samfällighet  S:30, S:34, S:38, sammankallande 
Håkan Onsjö. Grupperna förbereder skötselplan, eventuella avtal och ekonomiskredogörelse för 
dessa. Förslagen ska tas upp på nästa årsstämma.    

Ärenden av mindre vikt utan ekonomisk karaktär kan beslutas av arbetsgruppen. Redogörelse av 
vad som gjorts rapporteras på nästa styrelsemöte och årsstämma.  

Beslutade att motionen ovan angående avrinning och dikesrensning behandlas av arbetsgruppen 
för S:38.   

§14. För enskilda samfälligheter specifika frågor : 

a. Underhållet för Ga:18 2017-18 är kompletteringsgrusning och saltning.  Efter förra årets arbete 

med vattenavledning så är nu vägen i ett så bra skick att det inte är något problem för sopbilen 

för tillfället. Håkan Onsjö  påtalar att sly och kant-rensning österut behöver göras efter att vägen 

blivit förskjuten mot hans staket i väster.  

b.  Fastighetsägare Anders Olofsson vid vägen mot Sandhamn S:35. Har ställt fråga till 
Samfälligheten om att sätta upp räcke i kurvan vid hans fastighet sedan han tagit bort tallar i 
tomtgränsen.  

Stämman beslutar att inte göra någon åtgärd eftersom detta är en väg som underhålls av Region 
Gotland.    

§15. Övriga frågor:  

a.Stämman beslöt att årsmötet 2018 läggs till sista lördagen i maj som då blir 26 maj kl:09 

§16. Protokollet kommer att hållas tillgängligt på http://www.hembygd.se/frojel 

§17. Stämman avslutades och ordförande Lars Herlin tackade å styrelsens vägnar för visat intresse 

och tackade mötesordförande Anki Wallin för gott arbete. 

 

Protokollförare :                                                                 Mötesordförande : 

 

 

Annika Pettersson                                                              Ann-Christin Wallin 

  

 

Bertil Stenkvist. justerare                                                     Leif Orleifson, justerare            


